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Het bestuur van RTV Papendrecht heeft zijn "innige dank" uitgesproken voor de 
krachtige wijze waarop de raadsleden in de commissie Samenleving de situatie rond 
het raadsadvies aan het Commissariaat voor de Media hebben opgepakt. Het 
bestuur doet dit in een brief aan alle gemeenteraadsleden. "Het is dankzij de 
voortvarendheid van de commissieleden dat het in de komende raadsvergadering 
(op 11 februari, red.) toch nog tot een besluit en dus tot een advies zal komen." 
Het college suggereerde een relatie tussen de intussen formeel failliete Radio Salsa 
Omroep Stichting en RTV Papendrecht, maar in het overleg met de curator Gilhuis in 
Dordrecht is duidelijk gebleken dat die relatie een verzinsel is.  Het zijn twee volledig 
onafhankelijke rechtspersonen zonder enige binding. “Het is vreemd te denken dat 
schulden uit dat faillissement op RTV Papendrecht verhaald zouden kunnen 
worden,” bevestigde de curator afgelopen week. Daarbij bleek overigens dat ook de 
gemeentesecretaris contact heeft gehad met de curator, die daarbij uiteraard ook 
hetzelfde antwoord heeft gegeven. 

De brief vervolgt: "Alle betrokkenen zijn uiteraard zeer gelukkig met de inspanningen 
van de raad in commissie bijeen en hebben hoge verwachtingen van de 
besluitvaardigheid van de voltallige gemeenteraad. Het zal een gedenkwaardige 
raadszitting worden. De ruimt twintig vrijwilligers die intussen betrokken zijn bij de 
voorbereidingen zijn enthousiast en kunnen de dag nauwelijks afwachten dat 
Papendrecht een eigen geluid de ether in kan sturen." 
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